



(PROJEK AGROPOLITAN KOTA BELUD)

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor tempatan yang berdaftar dengan **PUSAT KONTRAKTOR SABAH (PUKONSA)** atau **PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK)** dan **LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB)** dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja seperti berikut:-

BI	NO. SEBUTHARGA	TAJUK	KOD BIDANG PENDAFTARAN
1	01/2012/SDC	Membina Pagar keliling Padang Ragut Kg. Pintasan (9.678 Meter) Projek Lembu Tenusu Agropolitan di Kota Belud	PUKONSA Kelas C Kepala 1 Sub-Kepala 1 ATAU PKK Kelas D Kepala 1 Sub-Kepala 1

Dokumen sebutbarga akan dipamerkan dan dijual mula **15 Mac 2012** hingga **21 Mac 2012** di Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Haiwan Dan Perusahaan Ternak Sabah, Aras 3, Blok B, Wisma Pertanian Sabah, Jalan Tasik Luyang (OFF Jalan Maktab Gaya), 88999 Kota Kinabalu, Sabah pada masa seperti berikut:

HARI	MASA
Isnin hingga Khamis	8.00 pagi hingga 12.00 tengahari
Jumaat	8.00 pagi hingga 11.00 pagi

Penyebutharga yang ingin menyertai tawaran ini adalah dikehendaki membayar Wang Tunai/Wang Pos/Wang Kiriman Pas/Bank Draf sebanyak RM5.00 yang dibuat atas nama **PENGARAH JABATAN PERKHIDMATAN HAIWAN DAN PERUSAHAAN TERNAK SABAH** sebagai bayaran dokumen sebutbarga. (TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN).

Dokumen sebutbarga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil penyebutharga yang sah sahaja. Wakil-wakil Kontraktor Kerja/Bekalan/Perkhidmatan wajib membawa **SIJIL PENDAFTARAN ASAL** yang dikeluarkan oleh Pusat Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan Dan Perkhidmatan Negeri Sabah [**PUKONSA**] atau **PKK** dan **CIDB** serta satu salinan hendaklah diserahkan kepada pegawai yang mengendalikan sebutbarga ini untuk tujuan pembelian naskah dokumen.

Dokumen sebutbarga yang telah dilengkapkan mestilah dimasukkan dalam sampul surat yang **BERLAKRI (RED SEALING WAX)** dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran seperti dalam aiamat di bawah sebelum atau pada **29 Mac 2012** selawat-lewatnya jam **12.00 tengahari**. Dokumen yang dihantar selepas masa yang ditetapkan tidak akan dilayan. Sampul surat dokumen sebutbarga hendaklah ditanda pada bahagian atas dengan butir-butir berikut:

NO. SEBURHARGA: 01/2012/SDC
TAJUK: MEMBINA PAGAR KELILING PADANG RAGUT KG. PINTASAN (9,678 METER) PROJEK LEMBU TENUSU AGROPOLITAN DI KOTA BELUD

Dan dialamatkan atau dihantar kepada:

**SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN TENDER SEDIA,
PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH,
LOT 1 WISMA SEDIA, OFF JALAN PINTAS PENAMPANG
88873 KOTA KINABALU, SABAH**

Tarikh Pemeriksaan Tapak Projek: 20/03/2012.

Jawatankuasa Tender SEDIA tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.

**PENGARAH
JABATAN PERKHIDMATAN HAIWAN
DAN PERUSAHAAN TERNAK, SABAH
BLOK B, ARAS 3, WISMA PERTANIAN SABAH
JALAN TASIK, OFF JALAN MAKTAB GAYA
LUYANG, KOTA KINABALU**